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INTERPELACJE I ZAPYTANIA

i. Z,wtacaln się z prośłrą rł, inlieniu mieszkańcóu, miejscowr:ści Kryrłławki o
rvsparcie i pomclc w clokończeniu budor,ły chodnika przy drc,dze gminnej w, tej
rniejscow-cści. 'W 

2CI20 roku ze środkór,v fi,lnduszu sołec,kiego za kwotę 15"000
zł został w.ykonany nieN.ielki odcinek chodnika, gdyby zostały tlrł,olnione
środki w budzęcie gminy to bardzo proszę o uwzględnier:ie tej inwestycji.
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Krymławki l9.,0t, łłl,t

Mieszkańcy Krymławki

Gmina Barciany

Wójt Gminy Barciany

Marta kamińska

prosimy o wsparcie i pomoc w dokończeniu inwestycjiw miejscowoŚci KrYmławki.

W roku 2020 zfunduszu sołeckiego zostało przeznaczone 15000,00 zł na budowę chodnika

wzdłuż drogi gminnej w tej miejscowości. Niestety funduszu nie starczyło na PołoŻenie

chodnika do końca drogi a jako mieszkańcy chcielibyśmy aby nasza miejscowość wyglądała

estetycznie i żeby chodnik został dokończony , Przez naszą miejscowoŚĆ jeŻdŻą z nadmierną

prędkością TlRy oraz ciężkie maszyny rolnicze, mijając się z takim pojazdem trzeba uciekaĆ

na pobocze. ldąc chodnikiem napewno czulibyśmy się bezpieczniej. Na ten rok z funduszu

sołeckiego nie ma środków na ten cel dlatego zwracamy się z prośbą o wsparcie do Pani

Wójt.

Mieszkańcy Krymławki
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